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اهم موارد مطرح شده: 

در دومین جلسه کمیسیون سلامت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی خراسان رضوی، معضلات ومشکلات فعالان اقتصادی حوزه سلامت 
ازدیدگاه انجمن تولیدکنندگان تجهیزات پزشکی وآزمایشگاهی بررسی شد و در خصوص ساختارو اهداف کمیسیون وکارگروههای تخصصی ذیل 

کمیسیون بحث و تبادل نظر صورت گرفت. 
«محمدحسین روشنک»، عضو هیات رئیسه اتاق خراسان رضوی در این نشست با اشاره به اهمیت پرداختن به موضوعات سلامت محور در جامعه و 
ایفای مسئولیت اجتماعی اتاق در این حوزه اظهار کرد: کمیسیون سلامت، یک کمیسیون نوپاست که باید مسیر خود را پیدا کند. به چنین 

کمیسیونی در اتاق نیاز داشتیم و تلاش کردیم تا شکل گیری آن برابه منظور پرداختن اتاق به موضوعات این حوزه محقق شود.
توجه به مسئله پیشگیری پیش از پرداختن به درمان 

او افزود: ، اهمیت درمان به منظور اشاعه سلامت در جامعه و توسعه فرهنگ امداد محوری، میتواند سه ضلع فعالیت کمیسیون سلامت اتاق بازرگانی 
باشد. روشنک خاطرنشان کرد: در زمینه سلامت، اتاق بازرگانی یکی از تشکل های مردمی بود که در دوران کرونا پای کار آمد و به این عرصه ورود 

کرد.
ضرورت تبیین راهکارها به منظور کاهش مهاجرت پزشکان

«مرتضی کرباسی»، رئیس کمیسیون سلامت اتاق بازرگانی مشهد در ابتدا ضمن تبریک روز پزشک و داروساز از زحمات این دانشمندان و متخصصان 
که وقت خود را صرف خدمت به جامعه کرده اند قدردانی نمود و در ادامه با اشاره به طرح موضوع مهاجرت متخصصان و پزشکان از کشور و تاکید بر 
ارائه راهکار به منظور کاهش این موضوع در نشست پیشین این کمیسیون گفت: در بحث کاهش مهاجرت پزشکان، ابتدا باید عارضه یابی کنیم. اولین 
بحث موثر در این امر، شرایط کنونی اقتصادی است. برخی ها به دنبال شرایط بهتر در کشورهای دیگر هستند که اخبار روایی در این امر بسیار 
تاثیرگذار است. وی با اشاره به تاثیرگذاری عوامل مربوط به کار و امکانات تحقیقاتی در امر مهاجرت پزشکان اظهار کرد: برخی قوانین و مقررات 
پیچیده، فعالیت مشاغل را سخت کرده است که با تسهیل قوانین میتوان این موضوع را تا حدی متعادل نمود. زندگی شخصی پزشکان و 
خانوادههایشان، نگرانی از برخی سیاستها و تدابیر وعوامل فرهنگ و اجتماعی ، نوع سبک زندگی، عدم وجود امکانات تحقیقاتی، عدم امکان 
ورود تجهیزات پزشکی به علت تحریم، عدم وجود فرصتهای آموزشی و توسعه شغلی، امنیت و استقلال خانواده، فرصتهای تخصصی 

فردی و عدم رضایت از برخی از سیاستها و تدابیر حاکم در جامعه. از دیگر عوامل این آسیب است. 
کرباسی تصریح کرد: به صورت جامع نمیتوانیم دلیل تمامی مهاجرتها را بررسی و تحلیل کنیم؛ اما با ایجاد شرایط شغلی بهتر، ایجاد فرصتهای 
آموزشی، پژوهشی،سیاسی و اجتماعی ، بهتر میتوانیم پزشکان را پایبند به زندگی در وطن خود کنیم. میتوانیم این مبحث را با مستندسازی، 
توصیفها و بیان اصلی مسئله، به عنوان یک طرح کاملبررسی کرده و به صورت مقاله و در قالبهای دیگر اطلاعرسانی در اختیار اعضاء قرار دهیم. 
وی همچنین تاکید کرد: در نهایت با بهبود زیرساختهای صنعتی، تجهیزات، بودجه و سیاستها و سرمایهگذاریها در بخش پزشکی میتوان شاهد 

کاهش مهاجرت پزشکان و متخصصان به دیگر کشورها بود.
لزوم پرداختن به مقوله پیری جمعیت و تبعات و راهکارهای تشدید آن در کمیسیون سلامت

کرباسی در بخش دیگری از سخنانش، با اشاره به مبحث پیر شدن جمعیت به عنوان یکی ازموضوعات مهمی که در کمیسیون باید بررسی گردد، 
گفت: در بحث نوع نگاه به مسئله سالمندان، سرفصل هایی مشخص شده که شامل سلامت جسمی و روانی، مراقبت و پیشگیری از بیماریها، 
نیازهای اجتماعی، رفاه سالمندان، مسائل حقوقی، مراقبتها در منزل و کیفیت و استانداردسازی مراکز مراقبت از سالمندان به همراه آموزش و 

آگاهی بخشی خانواده، سبک زندگی سالم خانوادهها و تحقیقات و فناوری در این حوزه میشود.

دستورکار جلسه:
جمع بندی ساختار ، اهداف و تعیین اعضاء کارگروه های تخصصی ذیل کمیسیون سلامت 

بررسی معضلات و مشکلات فعالان اقتصادی حوزه سلامت از دیدگاه انجمن تولیدکنندگان تجیهزات پزشکی و آزمایشگاهی 
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در ادامه نشست   رئیس کمیسون سلامت اتاق بازرگانی مشهد، با اعلام آمار وزارت بهداشت درخصوص ورود سالانه یک میلیون بیمار خارجی به 
کشور تصریح کرد: استان خراسان رضوی نیز بستر بسیار مناسبی در حوزه سلامت، زیارت و گردشگری برای مسافران خارجی است و با این پتانسیل، 

سهم قابل توجهی از این آمار را در اختیار دارد. 
وی افزود می توان محصول و خدمات را نیز صادر کنیم، یا بصورت قراردادهای مشترک با شرکای خارجی قسمتی از تولید را که در کشور نداریم 
انجام دهیم، سرمایه گذاران تجهیزات پزشکی علاقمندی خود را نسبت به ورود به بازار بکر ایران اعلام کرده اند ، ما می توانیم تا با انجام مهندسی 

معکوس و فعالیت های تحقیقاتی بر روی محصولات در خصوص تولید آنها به دانش فنی لازم برسیم.
کرباسی،پرداختن به مقوله دیپلماسی سلامت را یکی از ضروریات امروز دانست و گفت: در حوزه محصولات سلامت محور، در بازارهای کشورهای 
همسایه شرایط خوبی داریم و حتی می توانیم محصولات خود را در بازارهای جهانی و کشورهای اروپایی نیز عرضه کنیم. در این زمینه میتوان با 

انعقاد قرارداد از ظرفیت دبیرخانه دائمی سلامت که در توافقنامه شانگهای ثبت گردیده، استفاده نمود. 
وی در بخشی دیگر از سخنانش (نقل قول از مدیر کل امور بین الملل وزارت بهداشت) به پذیرش دانشجویان پزشکی از دیگر کشورها در ایران و 
ظرفیتهای موجود در این عرصه اختصاص داد و یادآور شد: هم اکنون هفت هزار دانشجوی پزشکی خارجی از ٤٠ کشور دنیا در ایران در حال 
تحصیل هستند. ایران رتبه ١٦ را در حوزه آموزش در جهان کسب کرده و اولین شعبه بینالمللی دانشگاه علوم پزشکی ایران در کربلا افتتاح شد که 

١٦٠ دانشجوی پزشکی و ٦٠ دانشجوی پرستاری در حال تحصیل در این شعبه هستند.
کرباسی افزود: به گفته مدیر کل امور بین الملل وزارت بهداشت، در حال حاضر ١٨٠ شرکت تولیدی دارو در کشور فعالیت دارند. همچنین 
توانستهایم در حوزه دارو، حدود ١٥٠ میلیون دلار صرفه جویی ارزی داشته باشیم که نشان دهنده توانمندی کارخانههای تولید داروی کشور است 

که در این شرایط تاب آوری و همراهی بیشتری داشتهاند.
کرباسی در خصوص حوزه مهندسی پزشکی گفت : این رشته ترکیبی از علوم پایه و مهندسی است که طراحی و توسعه، استفاده از تکنولوژی 

و تجهیزات پزشکی، فرایند درمان، کاهش خطرات و ارتقا سلامت جامعه را هدف می گیرد.
می توانیم نقش های زیر را برای مهندسی پزشکی تدوین نمائیم:

طراحی و توسعه تجهیزات پزشکی (اسکنرهای تصویربرداری، دستگاه های تشخیص و ...) .١
توسعه و بهینه سازی نرم افزارهای پزشکی .٢

بهبود سیستم های بهداشتی  .٣
پژوهش درتحقیقات در سلامت و پیشرفت در تشخیص، درمان و مراقبت .٤

وی خاطرنشان کرد: خبر خوب دیگر این است که ایران به تولید مواد اولیه انسولین دست پیدا کرده است و شرکت تولیدی آن، به صورت آزمایشی 
محصول را ارائه داده و بعد از آزمایشات بالینی و نتایج آن تا پایان سال آینده، شاهد تولید انبوه آن خواهیم بود.  

تصویب ٤ کارگروه در کمیسیون سلامت
در بخش دیگری از نشست، «آذر کیانی نژاد»، نایب رئیس کمیسیون سلامت اتاق خراسان رضوی اظهار کرد: پیرو جلسه نخست کمیسیون،تشکیل 
چهار کارگروه مصوب شد. در کارگروه درمان به مباحث دارو، تجهیزات، آزمایشگاه های تشخیصی، فرآورده ها و... با مشارکت فعالان اقتصادی و 

شبکه سازی پرداخته خواهد شد. 
وی ادامه داد: در کارگروه پیشگیری به حوزه های، ورزش، سلامت روان، سالمندان و عوامل مرتبط با محیط زیست پرداخته می شود. در کارگروه 
بهداشت، به سلامت محیط کار، پیشگیری از بیماری، سلامت دهان و دندان و... میپردازیم و محور چهارمین کارگروه نیز آموزش، فناوری و سلامت 

است که آموزش های تخصصی ارتباط با دانشگاه و صنعت و فناوریهای اطلاعات را شامل می شود.
آذرکیانی نژاد تاکید کرد: کارگروهها دو بار در ماه تشکیل می شوند و موضوعات را بررسی میکنند و دستاوردهای آن در کمیسیون مطرح میشود. 
همچنین، کمیسیون سلامت با سایر کمیسیونهای اتاق همکاری خواهد داشت. به طور مثال، با کمیسیونهای تامین اجتماعی، مالیات و توسعه 
صادرات و کمیسیون سرمایه گذاری اتاق در خصوص توسعه حوزه های سلامت  فصل مشترکی خواهیم داشت تا از این ظرفیتها در جهت پیشبرد 
اهدافمان استفاده کنیم. همچنین ایشان متذکر شد با توجه به شرایط خود فعالیت در حوزه سلامت در کشور های همسایه بخصوص در کشور های 

عراق و افعانستان فرصت های خوبی برای توسعه صادارت محصولات سلامت محور تولید استان قابل ایجاد شدن می باشد .
بحث اقتصاد رکن اصلی است. اگر مشکلات اقتصادی را حل کنیم قطعا تمامی معضلات فرهنگی، اجتماعی و.. مرتفع خواهند شد.
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محور بحث و گفت و گو در جلسات کمیسیون سلامت اتاق مشهد
«شکوفه برازنده پور»، دبیر کمیسیون سلامت اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی خراسان رضوی نیز در بخش دیگری از این 
نشست در خصوص اهداف وساختارهای کمیسیون سلامت و همچنین کارگروه های ذیل کمیسیون، گفت: بررسی و شناسایی معضلات و 
مشکلات فعالین اقتصادی حوزه سلامت ، بررسی مشکلات  شرکتهای توزیع و پخش و دارویی و ارائه راهکارها و پیشنهادات مناسب و 
نیز، ارتقاء مهارتها و دانش فعالان اقتصادی حوزه سلامت ، از جمله اهداف و برنامه های کمیسیون و کارگروه های ذیل کمیسیون در 
این دوره می باشد.  وی افزود: تدوین برنامهها و استراتژی مناسب جهت ورود به این حوزه صورت گرفته است و امیدواریم بعد از این 

مسائل را در کارگروه ها و جلسات بعدی کمیسیون، به صورت پروژه محور تا رسیدن به نتیجه لازم دنبال کنیم.
وی در ادامه با ارائه توضیحاتی در خصوص ساختار برگزاری جلسات کمیسیون عنوان نمود: محور بحث و گفت و گو در جلسات 

کمیسیون سلامت اتاق مشهد در چند بخش تقسیم خواهد شد؛ در اولین بخش نقد و بررسی اخبار روز را خواهیم داشت. در بخش دیگر  
اهداف و اعضای انجمنهای عضو کمیسیون سلامت معرفی و در انتها به بحث و بررسی معضلات و مشکلات انجمن و ارائه راهکار توسط 
کمیسیون و اعضای آن پرداخته خواهد شد که در نهایت به صورت مصوبه کمیسیون به نهادها و مراجع ذیربط ارجاع خواهد شد. بخش 
دیگر اختصاص می یابد به معرفی ظرفیت ها، اهداف و خواسته های تشکل های حوزه سلامت که در قالب مهمان در جلسات کمیسیون 

حضور خواهند داشت.
مشکلات ناشی از قیمت گذاری دستوری برای شرکتهای دارویی

«محمد امین کیانی نژاد»، نایب رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان تجهیزات پزشکی و آزمایشگاهی استان نیز در ادامه این 
نشست با ارائه توضیحاتی در خصوص این انجمن، به بیان برخی از اهداف این تشکل پرداخت. وی، ارتباط با دانشگاه، اداره کل تجهیزات 
پزشکی، تسهیل در فرآیندهای اخذ مجوز و صادرات، راه اندازی انکوباتور تخصصی تجهیزات پزشکی و نیز پیگیری برای راه اندازی 

شهرک تخصصی تجهیزات پزشکی در شهر مشهد را از جمله اهداف مهم این انجمن خواند.
در ادامه این نشست، قیمت گذاری دستوری و غیرکارشناسانه و معوقات شرکتهای تولیدکننده، توزیع کننده و واردکننده دارو و 

تجهیزات پزشکی از سوی افراد حاضر در نشست به عنوان عمده مشکلات و معضلات این حوزه خوانده شد. 
سخت گیری گمرک در ورود ماشین آلات تولید تجهیزات پزشکی 

«مجید طبسی، مدیر عامل داروسازی ثامن » با اشاره به مطالبات شرکت های دارویی تصریح کرد: تا اردیبهشت ماه امسال بدهی ها 
تسویه شده اما بعد از آن، شرکت های پخش در مورد پرداختی ها به مشکل دچار شدند و به دنبال آن تحویل کالا به بیمارستان را 
کاهش داده اند و این وضعیت بسیار نامطلوب است. بیمارستانها و دانشگاه ها نیز مجبور به هزینه کرد بودجه خود در امور روزانه 
هستند و عملا مکانیزمی برای حل این مشکلات وجود ندارد. در خصوص ورود ماشین آلات تولید گفت : گمرک به ورود ماشین آلات 
برای تولید مالیات سنگین در نظر گرفته است تا سال قبل ٤ درصد بود که معاف شد امسال ١٠ تا ١٥ درصد ارزش افزوده در نظر گرفته 
است که با ضمانت نامه انجام می دهیم منتهی در سیستم گمرک بدهکار ثبت می شود. ماشین آلاتی که در ایران امکان ساختش نیست 

معاف از مالیات هستند اما امسال برای ورود این ماشین آلات ارزش افزوده گذاشته اند.
**.در ادامه نشست، برخی از حاضران، به مشکلات زیرساختی حوزه بهداشت و درمان در استان و کشور اشاره کردند. 

پروین دلیری، مدیر اقتصاد سلامت سازمان نظام پزشکی مشهد:  اتاق بازرگانی بزرگترین پارلمان بخش خصوصی است باید مسئلی غیز 
موادری که در دانشگاه و سازمان نظام پزشکی مطرح می شود بحث و بررسی گردد که از منظر اقتصادی امکان پیگیری را داشته باشد.

کمیسیون سلامت باید به سمت اقتصاد کمیسیون سلامت برود مانند کمیسیون سلامت اتاق ایران. دولتی ترین بخش اقتصاد کشور 
حوزه سلامت است و متاسفانه وزارت بهداشت در بحث اقتصاد ورود پیدا کرده است و باید سلامت را به سمت خصوصی سازی هرچه 
بیشتر ببریم. ما در طی ٥ سال آتی بسیاری از تخصص ها را در ایران نخواهیم داشت مانند تخصصی قلب، بیهوشی و.. ضروری است که 

رویکرد اقتصادی این مباحث را تحت نظر داشته باشیم.
شوشتری مدیر عامل شرکت سیمرغ عطار : مشکلی اصلی پزشکان و متخصصین اقتصاد کشور نیست زیرا که خیلی از سرمایه داران 
کلان کشور نیز به دنبال مهاجرت هستند! مشکل اصلی ما عدم امید به آینده است. تمامی احاد جامعه از کسی که وضعیت مالی ضعیف 
دارد تا کارخانه دارهای بزرگ به دنبال مهاجرت هستند ما بایستی در سطح کلان امید را به جامعه برگردانیم. تا زمانیکه امید به جامعه 
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برنگردد هیچ راهی برای نگهداشتن پزشکان، سرمایه اداران و تمامی مردم نیست.مطالبات در استان های مختلف متفاوت است. جابجایی 
های در تخصیص بودجه از طرف دانشگاه رخ می دهد مانند تخصیص بودجه خرید دارو به حقوق کارمندان! باید از روسای دانشگاه ها 
دعوت کنیم و تا بودجه را در جای خود خرج کنند. بیشترین مشکلی که دانشگاه ها برای بخش خصوصی ایجاد کرده اند جابجایی 

بودجه است ما با نامه نگاری به جایی نمیرسیم و باید راسا از روسای دانشگاه برای بحث و گفت و گو دعوت به عمل آوریم.
سیمین هیرادفر، عضو انجمن آسیب شناسی ایران : علاوه بر عوامل ذکر شده توسط دوستان علل اجتماعی و امنیت شغلی نیز از علل 

مهاجرت پزشکان است. بعضا پزشکان در ایران سطح رفاه و درآمدی بیشتری نبست به خارج کشور دارند اما بازهم می روند.
تضاد منافع در وزارت بهداشت

کیانی نژاد نائب رئیس انجمن تولیدکنندگان و صادرکنندگان تجهیزات پزشکی : تضاد منافع در وزارت بهداشت: تعیین قیمت، قانون، 
مجوز، نحوه پرداخت و.. . توسط وزارت بهداشت صورت می گیرد که در هیچ وزارتخانه ای چنین چیزی نداریم. پیشنهاد ما این است به 
رسمیت شناخته شدن انجمن از سوی نهادهای دولتی (مثلا اگر صمت می خواهد قانونی بدر خصوص ماشین آلات مشخص کند باید از 
اانجمن های مرتبط دعوت کند بعد تصویب کند . حضور نماینده مرتبط از انجمن ها و تسهیلگری مالی: این نماینده می بایست در قانون 
گذاری، در قیمت گذاری کالا، در ذیحسابی دانشگاه ها و در تامین کالا حضور داشته باشد.که با توجه به این موضوع باید نقش انجمن ها 

مشخص شود. 
در ادامه رجبی رئیس انجمن صنفی کارفرمایی تولیدکنندگان فرآورده های دارویی گفت : نباید فقط مطالبه کنیم باید راهکار دهیم. 

بخش خصوصی باید به دولت راهکار حل مشکلات و معضلات را ارائه کند. 
عظیم زاده رئیس انجمن صنعت ورزشی خراسان : انجمن صنعت و ورزش به عنوان عامل مهم پیشگیری حوزه درمان عمل خواهد کرد. 

ورزش عاملی سهل الوصول، ارزان و دوست داشتنی است که در خدمت سلامت جامعه عمل می کند.
زیروحی مشاور انجمن تجهیزات پزشکی : بزرگترین معضل بخش خصوصی رقابت بخش دولتی است. طبق قانون ١٠ جهش تولید،  هیچ 

بخش دولتی و نهادهای عمومی غیردولتی نمیتواند با بخش خصوصی رقابت کند.
دغدغه تمام فروشندگان تجهیزات پزشکی و. دارویی مطالباتی است که از دولت دارند. وزیر بهداشت نامه ای به دانشگاه زده که خواهان 
این مهم شده تا پرداخت ها و تخصیص بودجه به درستی صورت پذیرد. و ضروری است که دانشگاه ماهانه برای پرداخت ها و تخصیص 

بودجه و اعتبار به بازرسان گزارش دهد.

مصوبات جلسه: 

مهلت اقدام اقدامات مرتبط شرح مصوبه ردیف

جلسه آینده 
کمیسیون 

مقرر گردید با اعضاء مکاتبه ، موارد 
جمع آوری و در جلسه بعدی مطرح 

شود

تصویب دعوت از رئیس دانشگاه علوم پزشکی در خصوص 
پیگیری وبررسی موارد ذیل : 

١-پیگیری مطالبات معوق کلیه شرکتهای تولیدی، توزیعی 
واردکننده در حوزه سلامت و موضوع تخصیص بودجه خرید 

دارو 
٢- بررسی  چگونگی تخصیص بودجه برای خرید تجهیزات 
پزشکی  مورد نیاز بیمارستان ها از  تامین  کنندگان و تولید  

کنندگان مستقر در استان
٣- نحوه تامین تجهیزات موردنیاز در بیمارستان ها 
(چگونگی تامین این تجهیزات، از چه شرکت های  با چه 

گریدهایی

-١
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طی دو جلسه آتی 
کمیسیون  

بعد از تهیه و تکمیل گزارش تخصصی و 
تایید اتاق بازرگانی بر روی سایت اتاق 

قرار گیرد. 

دریافت نظرات  انجمن ها و متخصصین حاضر در کمیسیون 
در خصوص  علل مهاجرت پزشکان و متخصصان  

-٢

٢٠ روز بعد از جلسه  تهیه مستندات و مدارک بیشتر در 
خصوص موضوع در انجمن ها و تشکل 
های حوزه سلامت ، جمع آوری و 

پیشنهادات به اتاق بازرگانی ارائه گردد 

مقرر گردید در خصوص تخصیص  ارزش افزوده گمرک بر 
روی ماشین آلات وارداتی بررسی و در صورت لزوم مکاتبه با 

دبیرخانه شورای گفتگو صورت گیرد. 

 -٣

جلسات بعدی 
کیمسیون 

مقرر گردید با کمیسیون های مربوطه 
مذاکره و هماهنگی برای تشکیل جلسات 
مشترک مبتنی با موضوعات ارائه شده 
توسط کارگروه های ذیل کمیسیون 

انجام شود  

تصویب تشکیل جلسه مشترک با کمیسیون های توسعه 
صادرات، کار و تامین اجتماعی، گردشگری و صنایع دستی ، 
خدمات فنی ، مهندسی ، مشاوره ای و عمران ، سرمایه 

گذاری 

-٤

جلسات آتی  دستورالعمل در اختیار تمامی اعضاء قرار 
گرفت و مقرر شد نظرات خود را به 
کمیسیون اعلام نمایند ، ارائه نتیجه 
نهایی به اتاق بازرگانی جهت اقدامات 

بعدی 

دریافت نظرات و پیشنهادات اعضاء در خصوص اصلاح 
دستورالعمل حفظ و نگهداشت تجهیزات پزشکی و ارائه به 

انجمن ها و تشکلهای حوزه سلامت 

-٥

دو جلسه آتی 
کمیسون  

برنامه ریزی برای تشکیل یک جلسه  با 
جناب توکلی زاده در خصوص بررسی 
موضو ع و مواردی  که قابل بررسی 

میباشد  

بررسی های لازم در خصوص  دعوت از رئیس کمیسیون 
بهداشت مجلس برای ارتباط با اعضا کمیسیون و بررسی 

مشکلات حوزه سلامت استان  

-۶

دو جلسه آتی 
کمیسیون 

ارتباط با فدراسیون اقتصاد سلامت ایران 
و بررسی و شناسایی تشکل های ذیل 

فدراسیون 

شناسایی  انجمن ها  و  NGO های متناظر استان در 
تهران و در سطح ملی برای ارتباطات بیشتر بین استان و 

کشور  

-٧

جلسات آتی 
کمیسیسون  

شناسایی مسئولان مربوطه در این حوزه 
و ایجاد ارتباطات لازم 

فراهم نمودن زمینه دعوت از مدیر کل گمرک جهت ارائه 
فرصتهای ایجاد شده برای سرمایه گذاری در منطقه آزاد 

دوغارون 

-٨

جلسات آتی  
کمیسیوون  

تهیه پیش نویس بودجه و ارائه به فعالان 
اقتصادی  در خصوص جمع آوری نظرات  

بررسی بودجه دولت در حوزه  سلامت و ارائه نقطه نظرات 
لازم در این خصوص  توسط فعالان اقتصادی استان  

-٩

لیست حاضرین: 

الف – اعضا کمیسیون:
وضعیت حضور سمت در کمیسیون نام و نام خانوادگی ردیف

 رییس مرتضی کرباسی ١
 نایب رییس آذر کیانی نژاد  ٢
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 دبیر  شکوفه برازنده پور  ٣
 مدعو محسن شهرآئینی ٤
 مدعو مجید طبسی ٥
 مدعو سیمین هیرادفر ٦
 مدعو حجت الله قاسمی ٧
 مدعو محمد جواد علیپور  ٨
 مدعو محمد امین کیانی نژاد ٩
 مدعو آتوسا حقیقی زاده ١٠
 مدعو مهدی ناصری  ١١
 مدعو محمد رضا میرشکاری ١٢
 مدعو حسن سیاسی ١٣
 مدعو پروین دلیری ١٤
 مدعو ایمان پریسای ١٥
 مدعو حسین باقری ١٦
 مدعو سید مرتضی عظیم زاده ١٧
 مدعو احسان رضایی ١٨
 مدعو احمد دستجردی ١٩
 مدعو عزیزاله امیری  ٢٠
 مدعو سید علی جعفری نژاد ٢١
 مدعو محمود سیفی ٢٢
 مدعو محمد مزیدی ٢٣
 مدعو علی نقی شوشتری ٢٤
 مدعو عطیه مهدیزاده ٢٥
 مدعو ایمان شریعت ٢٦
 مدعو میثم روحبخش ٢٧
 مدعو حسن انصاری محسنی ٢٨
 مدعو بی بی فاطمه کلالی نیا ٢٩
 مدعو معصومه ابراهیمی ٣٠
 مدعو سید احسان تهامی ٣١
 مدعو سید حسین معدنیان ٣٢
 مدعو مجتبی اصیلی ٣٣
 مدعو مهدی تاج گلی ٣٤
 مدعو امید رجبی ٣٥
 مدعو رضا نمازی ٣٦
 مدعو علی عالی مقام   ٣٧

ب- معین کمیسیون
محمد حسین روشنک، عضو  هیات رئیس و خزانه دار اتاق 

ج- سایر مدعوین:...


